

Introduction of Facilitator 導師簡介

Mr. Anthony Cheung HKIoD.GD CESGA FCPA (Aust.)

Mr. Anthony Cheung is the Deputy Chairman of Training Committee of the Hong Kong Institute of Directors and has over 15 years of experience as investor with experience in Asia Pacific and emerging markets.

Anthony is an independent non-executive director of the IPE Group (stock code: 0929), Forward Fashion International Holding (stock code: 2528) and the China Shineway Pharmaceutical Group (stock code: 2877) where in the latter he serves as the Chairman of the Audit Committee and the CSR and Sustainability Committee. Anthony also serves as Board Governor at Friends of the Earth in Hong Kong.

Anthony is the first institutional investor in Asia who was awarded the Certified Environmental, Social and Governance Analyst diploma from the European Federation of Financial Analysts Societies (EFFAS). He completed the Prince of Wales' Business Sustainability Programme at the University of Cambridge Institute for Sustainability Leadership (CISL). Anthony holds BSc (Hons) in Economics from the London School of Economics & Political Science (LSE). Anthony is a Fellow of CPA Australia.

張振宇先生 HKIoD.GD CESGA FCPA (Aust.)

張先生擁有超過十五年金融及資產管理經驗，現為香港董事學會培訓委員會副主席。

張先生現為國際精密集團有限公司(上市編號：929)，尚晉(國際)控股有限公司(上市編號：2528)及中國神威藥業集團(上市編號：2877.HK)之獨立非執行董事。彼亦為香港地球之友董事局成員。

張先生持有倫敦政治經濟學院經濟學榮譽學士學位，亦為澳洲註冊會計師公會資深會計師，並持有歐洲金融分析師聯會的環境、社會及管治分析師認證。